
Overleg Hinthamerdriehoek 19-11-2 

 

’s-Hertogenbosch, 23 mei 2019 

                                              Open brief aan: 

    Het College van B. en W., ’s-Hertogenbosch. 

    De Gemeenteraad, ’s-Hertogenbosch. 

    De leden van de Bewonersvereniging Leefbare Binnenstad. 

    De leden van de Wijkraad Binnenstad. 

 

Geacht College, 

Geachte leden van de Raad, 

Geachte bewoners binnenstad ’s-Hertogenbosch, 

 

Op 9 mei werden wij geconfronteerd met een artikel in het Brabants Dagblad over het dit jaar 
toch weer organiseren  van een “Oktoberfest” op de Parade.                                                          
Als bestuur van de Wijkraad Binnenstad / Bewonersvereniging Leefbare Binnenstad hebben 
wij destijds aan het gemeentebestuur laten weten, het niet eens te zijn met het organiseren 
van een dergelijk evenement op een openbare ruimte in onze stad en die vervolgens om 
“ongeoorloofde toegang” te voorkomen wordt afgezet met hekwerken. 
                                                                                                 
Onze bezwaren waren, dat een openbare ruimte voor iedereen toegankelijk dient te zijn en 
niet kan worden afgesloten. Het is niet acceptabel dat tegen betaling deze openbare ruimte 
betreden kan worden.  
Nog los van overlast van geluid en gedrag van bezoekers, die na het nuttigen van de nodige 
alcoholische dranken, luidruchtig de Parade verlaten.   
Een ander argument door ons aangedragen betreft de kwestie van “zichtlijnen”. 
Bij de opzet van het “Winterparadijs” werd dat door de gemeente – naast andere, financiële 
argumenten -  als reden gebruikt om e.e.a. niet toe te staan. 
Het zicht op de kathedraal en het theater mocht niet belemmerd worden. En die kolossale 
tent van het “Oktoberfest” dan? Waarom is dat nu geen argument meer? 
Hoe kun je het bedenken: “We zorgen voor een transparant dak in de tent, zodat je zicht 
hebt op de St.Jan….?!”  Alsof de “dirndls en lederhosen” dat een zorg zal zijn! 
 
Wat nog meer hout snijdt, zijn de in het krantenartikel genoemde argumenten.  
Het Oktoberfest stond niet op de evenementenkalender, waarover normaal gesproken met 
de Wijkraad Binnenstad/BLB overleg gevoerd wordt: Wij werden volkomen verrast!   
“Het maximaal aantal geluidsevenementen bij de St.Jan is bereikt en een bierfeest is geen 
goede reden om dat maximaal aantal dagen te verhogen.”  aldus de gemeente. 
Omdat het feest ook “niet gebonden is aan de Parade” (uitspraak gemeente!!) moest naar 
een andere locatie gezocht worden!!.......de Parade dus?! 
In de e-mailservice van de gemeente wordt vervolgens in het bericht over het “Oktoberfest” 
gemeld, dat er geen bezwaar kan worden gemaakt ! 
 



Laten we duidelijk zijn, normaal gesproken vindt er goed overleg plaats met de gemeente. 
Met name het overleg in de Horeca Kwaliteitskring verloopt uitstekend. Maar deze kwestie 
verdient geen schoonheidsprijs, integendeel! 
Telefonisch contact met een betrokken gemeenteambtenaar over deze kwestie mondde uit 
in excuses voor de minder goede communicatie (?!) maar er viel niets meer te veranderen.  
Het aanbod, contact te hebben met de organiserend ondernemer, leverde alleen maar het 
aanbod op, te bekijken hoe overlast vervolgens beperkt zou kunnen worden. 
Dat is mooi, maar het gaat hier om het principe van gemaakte afspraken. Dit was volstrekt 
niet afgesproken en we kunnen dit is absoluut niet te accepteren. 
 Wij vragen met ons in gesprek te gaan om deze kwestie op te lossen.  
 

Hoogachtend, 

Namens het bestuur van de Wijkraad Binnenstad/Bewonersvereniging Leefbare Binnenstad, 

Wout Heijnen 
Secretaris  
 Wijkraad Binnenstad / BLB 
’s-Hertogenbosch 
 
06-12255244  
www.blbwijkraad.nl  
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